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                                              PROTOKÓŁ NR XXIX/2021                            -projekt- 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 21 maja 2021 
 

XXIX Sesję Rady Gmina otworzył o godz. 9.00 Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk 

Łoposzko. 

Zgodnie z art. 15 zzx ustawy z dnia 02.03.2020 o szczególnych rozwiązaniach, związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 i innych chorób zakaźnych oraz wywoływanych nimi sytuacji 

kryzysowych oraz niektórych innych ustaw / Dz.U z 2020 r.poz 374 ze zm./ - posiedzenie odbyło się za po-

mocą wideokonferencji a głosowanie przeprowadzono zdalnie za pomocą portalu e-sesja. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Radosław Jankiewicz 

2. Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

3. Krzysztof Kmiecik 

4. Andrzej Krzesłowski 

5. Henryk Łoposzko 

6. Adrian Łukowicz 

7. Wiesław Muraczewski 

8. Adam Raś 

9. Elżbieta Regulska 

10. Robert Sala 

11. Czesław Stadnik 

12. Wiesław Szwed 

13. Anna Trojanowska-Zochniak 

14. Jarosław Zawisza 

- Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik 

- Skarbnik Gminy Maria Prodeus 

- Sekretarz Gminy Maria Wilk 

- Mecenas Monika Pacholska 

- Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas 
- Kierownik Referatu Inwestycji Nieruchomości i Środowiska Rafał Krasicki 
- Dyrektor Finansowy/ Prokurent  w KPWiK – Anna Oleśniewicz 

- Prezes KPWiK Konrad Żechałko 

 

 

1.Otwarcie Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram XXIX Sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Odczytał klauzulę RODO.  Obecnych jest 14 radnych, Rada Gminy jest władna obradować i 

podejmować prawomocne uchwały. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy ktoś z państwa ma propozycje, uwagi 

do porządku obrad?  
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik zgłosił wniosek do porządku obrad –wprowadzenie uchwały w 

sprawie dopłat w latach 2021-2024 dla wybranych grup taryfowych odbiorców usług zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków na terenie Gminy Kobierzyce. (pkt. 11) 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek do porządku obrad. Wprowadzenie uchwały w sprawie dopłat w latach 2021-2024 dla wybranych 

grup taryfowych odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków 

na terenie Gminy Kobierzyce. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 
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Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad z uwzględnieniem wniosku. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 
 

Porządek przyjęto i wygląda on następująco: 

1. Otwarcie XXIX Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Dolnośląskiemu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Komendy Miejskiej Policji we 

Wrocławiu z przeznaczeniem dla Komisariatu Policji w Kobierzycach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr XIV/276/2019 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 20 

grudnia 2019 r. w sprawie dopłat dla wybranych grup taryfowych odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Kobierzyce. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie  dopłat w latach 2021-2024 dla wybranych grup taryfowych odbiorców 

usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków na terenie Gminy Kobierzyce. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/36/2018 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 19 

grudnia 2018 r. w sprawie przyjęcia i przekazania projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie gminy Kobierzyce. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z altan należących do Gminy 

Kobierzyce. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VI/113/2019 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 31 maja 

2019r. w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz wysokości stypendiów sportowych 

dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Kobierzyce w roku 

szkolnym 2021/2022. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia tj. dziennego domu pomocy dla 

seniorów "Senior+" w Tyńcu Małym, będącego jednostką organizacyjną pomocy społecznej i połączenia go z 

Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Kobierzycach oraz wprowadzenia zmian w statucie Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kobierzycach. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Sportowej w północno-środkowej części wsi Jaszowice. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w środkowo-wschodniej części obrębu Kobierzyce. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wiśniowej w środkowo-zachodniej części wsi Owsianka. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru północno-zachodniej części wsi Nowiny. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. LG i Tynieckiej w północno-wschodniej części 

obrębu Biskupice Podgórne. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Słonecznej w północno-środkowej części wsi Solna. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/520/2021 z dnia 26 lutego 2021r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kobierzyce. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Cieszyce. 

26. Oświadczenie zawierające stanowisko Rady Gminy Kobierzyce w sprawie potępienia zachowań 

przejawiających agresję.  

27. Interpelacje radnych. 

28. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

29. Zapytania radnych i sołtysów. 

30. Wnioski i sprawy różne. 

31. Komunikaty Przewodniczącego. 

32. Zakończenie obrad.                                                                 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Gminy. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Kto z pań, panów ma pytania uwagi do 

protokołu? Nie ma. Przystępujemy do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Gminy. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Protokół z XXVIII Sesji Rady Gminy został przyjęty. 
 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym /załącznik nr 1/ 
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5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

 
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie z bieżącej działalności /załącznik nr 

2/ 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok. 

 
Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały z drobną zmianą. W jednym zdaniu dosłownie usunięto trzy słowa. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? 

Radny Jarosław Zawisza: Wczoraj w eSesji umieszczono zmianę. Jakie zmiany zostały wczoraj 

umieszczone w tym projekcie, który mamy dzisiaj opiniować? 
Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Zmiana, która na posiedzeniu Komisji Budżetowej była omawiana i 

głosowaliście państwo już tą zmianę. Chodziło o  niewymienianie miejscowości, w których będą 

restaurowane przez KOK tablice. 
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Ad wocem panu Wójtowi – to nie jest posterunek całodobowy 

tylko od kilku dni komisariat. Zwiększenie planu wydatków 100 000 zł – pomoc dla Województwa 

Dolnośląskiego. Uważam, że jest to zadanie własne państwa. Gmina płaci Janosikowe 20 parę milionów 

złotych i jeszcze mamy 100 000 zł dokładać? Mamy tyle dziur, że mamy gdzie dokładać. 400 000 zł na 

restaurację i konserwację pomnika świętego Jana Nepomucena – z funduszy zewnętrznych mamy 125 000 

zł ? Uważam, że powinniśmy pozyskiwać dodatkowe zewnętrzne fundusze na tego typu prace. 
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Faktycznie, nie posterunek lecz komisariat z pełnym 42 

osobowym składem. 100 000 zł to nie jest dla państwa tylko konkretnie dla szpitala  /…/ 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i 

panów jest za przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 
Uchwała nr XXIX/540/2021  w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok została 

podjęta. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

 
Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i tutaj też 

były drobne poprawki, które nie dotyczyły ani zadań ani kwot a jedynie uporządkowania matematycznego. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za 

przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXIX/541/2021  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce 
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została podjęta. 

 

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Dolnośląskiemu. 

 
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały?  
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Czy to jest szpital spółka, prywatny czy pod zarządem 

wojewody? 
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Tak czy inaczej  te środki muszą przejść przez Urząd 

Marszałkowski. Dla mnie nie ważne jest jaką strukturę ma szpital, ważne jest zdrowie mieszkańców. 
Skarbnik Gminy Kobierzyce Maria Prodeus: Spółka, właściciel Marszałek. 
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Nie wytrąci mi pan tego argumentu, że ja też jestem za zdrowiem 

mieszkańców. Ale są pewne zasady i pieniądze są pieniądze. Pieniądze trzeba liczyć i liczą je nawet 

najbogatsi.  
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: My też liczymy pieniądze, ale nawet jakby to była prywatna 

spółka to w trosce o zdrowie mieszkańców też bym państwa prosił o przekazanie tych pieniędzy. /…/ 
Radny Adrian Łukowicz: Chciałem poprzeć stanowisko wójta. Uważam, że wydatkowanie tych pieniędzy 

na służbę zdrowia jest słuszne. Mamy taką sytuację jaką mamy. Musimy się w jakiś sposób wspierać.  
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i 

panów jest za przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Uchwała nr XXIX/542/2021  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Dolnośląskiemu 

została podjęta. 
 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Komendy Miejskiej Policji we Wrocławiu 

z przeznaczeniem dla Komisariatu Policji w Kobierzycach. 

 
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały?  
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Proszę panią skarbnik o informację na następną sesję,  ile 

pieniędzy  od początku remontu wydaliśmy na paliwo, wyposażenie, remont  posterunku, etaty. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i 

panów jest za przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Uchwała nr XXIX/543/2021  w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Komendy Miejskiej Policji 

we Wrocławiu z przeznaczeniem dla Komisariatu Policji w Kobierzycach została podjęta. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/276/2019 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 20 

grudnia 2019 r. w sprawie dopłat dla wybranych grup taryfowych odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Kobierzyce. 

 
Kierownik Referatu Inwestycji Nieruchomości i Środowiska Rafał Krasicki omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za 

przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXIX/544/2021  w sprawie  zmiany uchwały nr XIV/276/2019 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie dopłat dla wybranych grup taryfowych odbiorców usług zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Kobierzyce została 

podjęta. 
 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat w latach 2021-2024 dla wybranych grup taryfowych odbiorców 

usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków na terenie Gminy Kobierzyce. 

 
Kierownik Referatu Inwestycji Nieruchomości i Środowiska Rafał Krasicki omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za 

przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1)Adrian Łukowicz 

Uchwała nr XXIX/545/2021  w sprawie  dopłat w latach 2021-2024 dla wybranych grup taryfowych 
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odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków na terenie 

Gminy Kobierzyce została podjęta. 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/36/2018 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 19 grudnia 

2018 r. w sprawie przyjęcia i przekazania projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie gminy Kobierzyce. 

 
Kierownik Referatu Inwestycji Nieruchomości i Środowiska Rafał Krasicki omówił projekt uchwały. 
Dyrektor Finansowy/ Prokurent  KPWiK Anna Oleśniewicz omówiła zmiany. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za 

przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXIX/546/2021  w sprawie zmiany uchwały nr III/36/2018 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

19 grudnia 2018 r. w sprawie przyjęcia i przekazania projektu Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie gminy Kobierzyce została podjęta. 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z altan należących do Gminy 

Kobierzyce. 

 
Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały?  
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Kto zarządza altanami ? KOSIR czy grupa porządkowa? 
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Generalnie KOSIR ale są też altany sołeckie. 
Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego Piotr Ligas: Koło Urzędu zarządza ekipa, 

pozostałe KOSiR. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i 

panów jest za przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 
Uchwała nr XXIX/547/2021  w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z altan należących do 

Gminy Kobierzyce została podjęta. 
 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VI/113/2019 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 31 maja 

2019r. w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz wysokości stypendiów 

sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe. 

 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę Komisję Użyteczności 
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Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały?  
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda; W uzasadnieniu jest zapis „analiza dyscyplin”. Na czym polega 

analiza dyscyplin sportowych w przyznawaniu stypendiów? Powinniśmy to wykreślić. 
Sekretarz Gminy Maria Wilk: Są wysokie wyniki w piłce plażowej i w strzelectwie. Takie zmiany do 

uchwały były już wprowadzane wcześniej.  
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Wykreślić oczywiście możemy, ale jakaś 

analiza została przeprowadzona skoro dopisujemy dyscypliny. To i tak nie zmienia sensu uchwały. 
Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto 

się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXIX/548/2021  w sprawie zmiany Uchwały nr VI/113/2019 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 31 maja 2019r. w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz wysokości 

stypendiów sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe została podjęta. 
 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Kobierzyce w roku 

szkolnym 2021/2022. 

 
Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za 

przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXIX/549/2021  w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Kobierzyce 

w roku szkolnym 2021/2022 została podjęta. 
 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 
Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za 

przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXIX/550/2021  w sprawie w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego została podjęta. 
 

17. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia tj. dziennego domu pomocy dla seniorów 

"Senior+" w Tyńcu Małym, będącego jednostką organizacyjną pomocy społecznej i połączenia go z 

Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Kobierzycach oraz wprowadzenia zmian w statucie Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kobierzycach. 

 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały?  
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda; W uzasadnieniu tej uchwały jest napisane, że działania zmierzające 

w kierunku tworzenia ośrodka były również niejednokrotnie omawiane i wnioskowane przez wójta gminy oraz 

radnych gminy. Ja sobie nie przypominam, żeby pan wójt czy którykolwiek z radnych wnioskowali o dom 

dziennego pobytu. Wniosek ten złożyła była radna pani Ziomek i moja nieskromna osoba i nie bójmy się tego 

powiedzieć. U Polaków jest tak, że sukces ma wielu ojców a porażka jest sierotą. Ja nie roszczę sobie tytułu 

do tego, żeby być „ojcem” tego pomysłu, bo decyzja była całej Rady, a organem wykonawczym tego 

wszystkiego jest pan wójt. Jest napisane też, że  powstanie tego ośrodka uzasadnione jest względami 

społecznymi artykułowanymi potrzebami seniorów z terenu gminy. Zgadza się. Na początku jak rozmawiałam 

z przewodniczącą jednej z organizacji seniorskich, to ta pani mi powiedziała - a po co , przecież jest nasza 

organizacja. Czy pani dyrektor GOPS-u będzie szefować temu domowi? 
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Nie, nie będzie, będzie ogłoszony konkurs na kierownika tego 

ośrodka. /…/ 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Wielokrotnie zgłaszaliśmy zapotrzebowanie 

opieki nad osobami starszymi tylko w innym wymiarze – na świetlicach środowiskowych, do południa. 

Dyskusja niejednokrotnie na temat potrzeby zajęcia się ludźmi starszymi była.   
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Nie kłóćmy się kto jest ojcem, to ma służyć naszym seniorom. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko:  Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i 

panów jest za przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 
Uchwała nr XXIX/551/2021  w sprawie w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia tj. dziennego domu 

pomocy dla seniorów "Senior+" w Tyńcu Małym, będącego jednostką organizacyjną pomocy 

społecznej i połączenia go z Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Kobierzycach oraz 

wprowadzenia zmian w statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kobierzycach została 

podjęta. 
 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Sportowej w północno-środkowej części wsi Jaszowice. 

 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za 

przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXIX/552/2021  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Sportowej w północno-środkowej 

części wsi Jaszowice została podjęta. 
 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w środkowo-wschodniej części obrębu Kobierzyce. 

 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za 

przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 
Uchwała nr XXIX/553/2021  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w środkowo-wschodniej części obrębu 

Kobierzyce została podjęta. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wiśniowej w środkowo-zachodniej części wsi Owsianka. 

 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za 

przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXIX/554/2021  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wiśniowej w środkowo-zachodniej 

części wsi Owsianka została podjęta. 
 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru północno-zachodniej części wsi Nowiny. 

 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały 

wskazując , że w tym planie powinien być wskazany teren pod użyteczność publiczną czyli plac zabaw. W 
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przypadku, gdy ten teren byłby zagospodarowany przez dewelopera powstałaby zwarta duża zabudowa, 

takie wskazanie w opracowywaniu planu byłoby konieczne. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za 

przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXIX/555/2021  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru północno-zachodniej części wsi Nowiny została podjęta.  
 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. LG i Tynieckiej w północno-wschodniej części 

obrębu Biskupice Podgórne. 

 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za 

przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXIX/556/2021  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. LG i Tynieckiej w 

północno-wschodniej części obrębu Biskupice Podgórne została podjęta. 
 

23. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Słonecznej w północno-środkowej części wsi Solna. 

 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za 

przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 
Uchwała nr XXIX/557/2021  w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Słonecznej w północno-środkowej 

części wsi Solna została podjęta. 
 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/520/2021 z dnia 26 lutego 2021r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kobierzyce. 
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Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za 

przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

Uchwała nr XXIX/558/2021  w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/520/2021 z dnia 26 lutego 2021r. w 

sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Kobierzyce została podjęta. 
 

25. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Cieszyce. 
 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały?  
Radna Elżbieta Regulska: Właścicielem jest Skarb Państwa a zarządza starosta – czy właściciele wyrazili 

zgodę czy nie musimy pytać? 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Jak są to organy państwa to nie 

musimy pytać. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i 

panów jest za przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 
Uchwała nr XXIX/559/2021  w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Cieszyce została podjęta. 
 

26. Oświadczenie zawierające stanowisko Rady Gminy Kobierzyce w sprawie potępienia zachowań 

przejawiających agresję. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko odczytał treść oświadczenia. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu oświadczenia? 
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Kto jest bez winy jakiejkolwiek niech pierwszy rzuci kamieniem. 

Uważam, że piętnowanie w tym momencie nie przystoi. Uważam, że należałoby wysłuchać i jedną i drugą 

stronę a nie kierować się doniesieniami medialnymi. Uważam, że media rozdmuchały taką a nie inną 

sytuację. Fakt i sytuacja, która zaistniała nie należy do kategorii dobrego zachowania, ale jedno „ale”. To 

„ale” to jest fakt, że gdyby to zrobił przysłowiowy Kowalski, to byłaby przypuszczam cisza. A sprawa 

dotyczy naszego sołtysa, który jest sołtysem, przedsiębiorcą, społecznikiem, działaczem sportowym. 

Uważam, że cały ten incydent wystarczająco dał się we znaki i fizycznie i psychicznie panu sołtysowi. A jest 

to osoba, która pomagała, pomaga i będzie pomagać potrzebującym. Uważam, że  każdy z nas ma na 

sumieniu mniej lub więcej grzechów, a otoczka tego co się dzieje jest wystarczającą karą dla sołtysa i 

uważam, że nie potrzeba żadnego piętnowania. Uważam, że karę już poniósł, będzie się to za nim bardzo, 

bardzo długo ciągnąć, a ocena nie należy do nas, ocena należy do mieszkańców Pustkowa Wilczkowskiego. 

Jestem przeciwna takiemu sformułowaniu oświadczenia /…/ 
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Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Zaprosiłem pana sołtysa i za chwilę oddam 

mu głos jeśli państwo pozwolicie. 
Radny Adam Raś: Dokładnie przeczytałem interpelację złożoną w imieniu Klubu przez pana Zawiszę oraz 

odpowiedź pana wójta na tą interpelację. Brakuje mi w odpowiedzi pana wójta odniesienia się do jednego 

słowa – rasizm. Bardzo dobrze przyjrzałem się tej sprawie, rozmawiałem z zawodnikami Pustkowa, Sobótki, 

z  działaczami, z osobami, które były na tym meczu. Może coś przegapiłem, dlatego mam pytanie do pana 

Jarosława Zawiszy, co takiego się stało w tym Pustkowie, że można to nazwać słowem rasizm? Bo w sporcie 

to jest bardzo niedobre słowo. Druga sprawa. Dokładnie przeczytałem tą interpelację. Na końcu, kiedy państwo  

zadajecie pytania wójtowi co zamierza zrobić, jest takie sformułowanie: „ czy wójt powinien wymierzyć kasę 

dla sołtysa Pustkowa Wilczkowskiego?” O jaką kasę chodzi? /…/ 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Pewnie chodziło o karę, to przejęzyczenie 

ale to za chwilę pan Zawisza odpowie a po tym oddam głos panu sołtysowi. 
Radny Jarosław Zawisza: Używa pan, panie przewodniczący, w tym oświadczeniu sformułowania, że doszło 

do pobicia sędziów przez przedstawicieli gospodarzy. Kogo pan rozumie pod słowem gospodarzy? 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Jednym z kibiców był gospodarz tej 

miejscowości i to miałem na myśli, ogólnie. 
Radny Jarosław Zawisza: Ale gospodarzem spotkania nie jest ani gmina ani sołectwo, gospodarzem 

spotkania jest klub sportowy, to on organizuje spotkania jako członek związku sportowego, dlatego 

sformułowanie, że doszło do pobicia sędziów przez przedstawicieli gospodarzy odnosi się rozumiem do pana 

prezesa klubu sportowego natomiast zupełnie nie odnosi się do sołtysa wsi Pustków Wilczkowski. Dlatego 

uważam, że to oświadczenie jest niepełne i tu bym proponował w imieniu Klubu „Gmina Jutra” dokonać 

zmiany, dopisać : Rada Gmina oświadcza, iż z całą stanowczością potępia stosowanie przemocy, agresji przez 

Prezesa Klubu Błękitni Pustków Wilczkowski oraz sołtysa wsi Pustków Wilczkowski. /…/ Wnioskuję, żeby 

dopisać czyje postępowanie jest przez nas nieakceptowane. 
Wypowiedź sołtysa Pustkowa Wilczkowskiego: 

Jestem obecny na dzisiejszej sesji ponieważ czuje się w obowiązku, żeby powiedzieć państwu, że tak naprawdę 

wstydzę się swojego haniebnego czynu, który miał miejsce podczas meczu sportowego na boisku w Pustkowie 

Wilczkowskim 3 maja br. Pragnę przeprosić osoby poszkodowane, oraz wszystkich, których obraziłem swoim 

haniebnym zachowaniem.  Nie chowam głowy w piasek przed poniesieniem konsekwencji ze strony DZPN, 

ze strony prawnej. Z pokorą przyjąłem decyzję o zawieszeniu mnie na 5 lat jako kibica, jako osobę, która tutaj 

działała. Karę finansową też bardzo wysoką dostałem także też się do tego przychylam. Obie kary, które 

dostałem w maksymalnych wysokościach, nie zamierzam się od nich w żaden sposób odwoływać. Ja wiem co 

zrobiłem i przychylam się do tego co DZPN dla mnie przygotował. Jeden incydent nie powinien mnie jednak 

przekreślać jako człowieka, jako społecznika, jako męża, jako ojca. Od wielu lat udzielam się społecznie, 

zawsze działam dla dobra ogółu. Jako samorządowiec poświęcam swój czas, zawsze jestem chętny do 

bezinteresownej pomocy. /…/ 

Radny Czesław Stadnik: Oświadczenie jest wyważone. Prawidłowo sformułowane. Jestem za przyjęciem. 
Radny Adam Raś: Popieram słowa pana radnego Czesława Stadnika. Chciałem się też odnieść do 

wypowiedzi pana Zawiszy, żeby nie karać wszystkich i odnoszę się również do interpelacji, którą pan napisał. 

„Klub uważa za celowe wstrzymanie dofinansowania dla Klubu Sportowego „Błękitni” Pustków 

Wilczkowski”. Mówi pan, żeby tą zmianę wprowadzić do oświadczenia, żeby nie karać wszystkich a w 

interpelacji napisał pan, żeby ukarać.  
Radny Adrian Łukowicz: Dla mnie sprawa jest prosta. Jak najbardziej urzekła mnie cała historia życiowa i 

dorobek pana sołtysa. Nikt nie neguje tego co pan do tej pory osiągnął. My w tej chwili skoncentrowaliśmy 

się na fakcie, który został zauważony przez ogólnopolskie media, na konkretnym wybryku, który polegał na 

uderzeniu sędziego piłkarskiego z nogi w tył kręgosłupa. Oglądałem filmik, który był puszczany w Polsacie, 

w Internecie. Z drugiej strony pan sołtys żałuje tego co zrobił, więc fakt tego co się wydarzyło, jest bezsporny. 

My w tej chwili jako Rada Gminy Kobierzyce, która była wymieniana podczas nagłaśniania tego incydentu, 

stwierdzamy fakt, że potępiamy takie zachowania. /…/ 
Radna Anna Trojanowska-Zochniak: Nie rozumiem, jak przemoc fizyczną i wyzwiska pod adresem 

sędziów nazwać incydentem. Jest to dla mnie totalnie niezrozumiałe, bo dzieci w szkołach są uczone 

ponoszenia konsekwencji agresji fizycznej i słownej a państwo określają to jako incydent? Słuchając tego co 

państwo macie do powiedzenia mam wrażenie, że chcecie tą sprawę załatwić jak najdelikatniej. Natomiast 

oświadczenie w moim odczuciu w takim brzmieniu jest kawałkiem papieru, który przyjmie wszystko.  

Przychylam się do wniosku. Nie klub jest winny tylko konkretnie 2 osoby. 
Radny Jarosław Zawisza: Odniosę się do pana sołtysa – cieszy mnie pana obecna postawa. Cieszę się, że ma 

pan duże osiągnięcia w pracy na rzecz społeczności, dlatego proszę zauważyć, że Klub „Gmina Jutra” nie 

mówi, żeby oświadczenie skorygować podając imię i nazwisko tylko mówimy o stanowiskach. /…/ 
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Radny Czesław Stadnik: Nie mamy prawa karać konkretnego człowieka bo dopóki on nie jest ukarany przez 

prawo to jest niewinny. Nie naszą rolą jest karanie tej konkretnej osoby. 
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Doszło do takiej sytuacji i ja to absolutnie potępiam./…/ 
Radny Adrian Łukowicz: Nasz klub nazywa się Gmina Jutra a nie Nowoczesna. My nie jesteśmy na sali 

sądowej. My chcemy się skupić na tym czyje postępowanie potępiamy.  
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Proponuję zakończyć bezprzedmiotową dyskusję. 
Radny Jarosław Zawisza: Wniosek, żeby dopisać do oświadczenia słowa: Rada Gmina oświadcza, iż z całą 

stanowczością potępia stosowanie przemocy, agresji przez Prezesa Klubu Błękitni Pustków Wilczkowski oraz 

sołtysa wsi Pustków Wilczkowski. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dopisania do oświadczenia słów: Rada Gmina oświadcza, iż z całą stanowczością potępia stosowanie 

przemocy, agresji przez Prezesa Klubu Błękitni Pustków Wilczkowski oraz sołtysa wsi Pustków 

Wilczkowski. 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław 

Zawisza 

PRZECIW (7)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Andrzej Krzesłowski, Robert Sala 

Głosowano w sprawie: 
Oświadczenie zawierające stanowisko Rady Gminy Kobierzyce w sprawie potępienia zachowań 

przejawiających agresję. 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8)Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, 

Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

PRZECIW (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

BRAK GŁOSU (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-

Zochniak, Jarosław Zawisza 

 

Oświadczenie nr XXIX/1/2021 zawierające stanowisko Rady Gminy Kobierzyce w sprawie potępienia 

zachowań przejawiających agresję zostało podjęte. 
 

 

27. Interpelacje radnych. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Wpłynęła interpelacja, o której wcześniej 

mówiłem /załącznik nr 3/. Została umieszczona w BiP-ie. Przekazana została do Wójta Gminy. Odpowiedź na 

interpelację / załącznik nr 4/ również została umieszczona w BiP-ie. Czy są uwagi do tego? 
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Odnośnie interpelacji radnych gminy Kobierzyce, Klub „Gmina 

Jutra”. Ta interpelacja ma charakter przedszkolnej przepytywanki. Są tutaj punkty, na które państwo koledzy 

radni oczekujecie odpowiedzi. Chciałam państwu powiedzieć, że nie macie wiedzy na temat, że sołtysa nie 

wybiera wójt ani rada tylko mieszkańcy. Dlatego głos mają mieszkańcy Pustkowa Wilczkowskiego na temat 

odwołania. Nie bardzo rozumiem, dlaczego wójt – osoba publiczna – ma odpowiadać za imprezę, której nie 

jest organizatorem. Nie bardzo rozumiem, dlaczego państwo wymagacie odpowiedzialności zbiorowej klubu, 

który według państwa nie ma otrzymać dotacji, skoro klub będzie spełniał warunki konkursu to dostanie taka 

dotację a ukarane będą osoby, które odpowiadają za ten incydent. W naszym społeczeństwie z tego co wiem 

nie ma odpowiedzialności zbiorowej. Ochronę meczu zapewnia klub, który jest organizatorem danej imprezy 

sportowej. 
Radny Jarosław Zawisza: W nawiązaniu do interpelacji chciałem zwrócić uwagę na kilka punktów. 

Interpelacja została złożona zgodnie z obowiązującymi w Polsce przepisami, w interpelacji przekazaliśmy 

stanowisko Klubu „Gmina Jutra”, gdzie potępiamy wszelkie akty przemocy. Dwukrotnie było podnoszone 

dzisiaj, że my jako klub żądamy wstrzymania dofinansowania klubu, dlatego wyjaśnię. Nie oczekujemy 

potępienia klubu i dlatego chcieliśmy zmiany oświadczenia, jednak państwo radni przyjęliście oświadczenie 

potępiające klub i jego wszystkich działaczy. Dziwię się wam bo jedno mówicie, a drugie robicie. Napisaliśmy 
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jasno, że nasze stanowisko  jest takie,  aby klub miał wstrzymane dofinansowanie do czasu kiedy w jego 

strukturach zasiada obecny prezes Klubu Błękitni Pustków Wilczkowski lub obecny sołtys. Ponieważ te osoby 

zostały decyzją związku piłki nożnej [ukarane], nie mają prawa piastowania tych stanowisk, więc 

automatycznie nasze stanowisko powoduje, że jak najbardziej uważamy, że klub powinien mieć 

dofinasowanie. /…/ ta interpelacja zawiera szereg pytań do pana wójta i o ile do większości pan wójt się 

przychylił i również potępia przemoc na stadionach, bardzo się cieszymy, natomiast pan wójt  podkreśla, że 

nie może odwołać sołtysa. W statucie sołeckim czytamy: „Odwołanie sołtysa może nastąpić w szczególności, 

jeżeli  nie wykonuje swoich obowiązków, narusza postanowienia statutu i uchwał zebrania wiejskiego, 

dopuścił się czynu dyskwalifikującego go w opinii środowiska. Z wnioskiem o odwołanie sołtysa może 

wystąpić 10% mieszkańców sołectwa uprawnionych do głosowania, w formie pisemnego wniosku. Wniosek 

powinien zawierać uzasadnienie. O odwołanie sołtysa może wystąpić wójt z własnej inicjatywy.” Czyżby ten 

przepis już nie obowiązywał?  
Mecenas Monika Pacholska: To jest kwestia, że wójt ma inicjatywę. Czym innym jest inicjatywa zebrania 

wiejskiego. Czym innym jest inicjatywa do zwołania zebrania wiejskiego a czym innym jest podejmowanie 

decyzji w sprawie odwołania i to jest decyzja zebrania wiejskiego jako organu. Tego samego organu, który 

powołuje. 
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Pytanie w interpelacji było takie: Czy wójt odwoła sołtysa? 

Odpowiedź: nie, nie odwoła bo nie ma takiego prawa. 
Radny Adam Raś: Wiele uwag do interpelacji przedstawiła pani radna Kasprzyk więc nie będę się powtarzał. 

Oczekiwałbym odpowiedzi od pana Zawiszy, który podpisał się pod tą interpelacją w imieniu Klubu „Gmina 

Jutra”, na pytanie, które zadałem już wcześniej. Zacytuję jak jest w interpelacji: „Surowo potępiamy wszelkie 

akty przemocy stadionowej i akty rasizmu jakie miały miejsce na terenie obiektu sportowego Gminy 

Kobierzyce. Proszę się odnieść do tego, jaka sytuacja w tym zdarzeniu, które tu przedstawiamy, nadaje się 

żeby podpiąć to pod słowo rasizm? 
Radna Elżbieta Regulska: W kwestii tej interpelacji – nie będę mówiła, co zawiera interpelacja bo wszyscy 

państwo czytali, ale odwołam się do paragrafu 34 statutu gminy, punkt 3 w którym jest napisane: Interpelacja 

powinna zawierać: krótkie przedstawienie stanu faktycznego, będącego jej przedmiotem  oraz wynikające zeń 

pytania. I myślę, że tak była sformułowana ta interpelacja, a nie tak jak pani Kasprzyk powiedziała, że to jest 

szkolna przepytywanka. Tak to powinno wyglądać i tak powinno być napisane.  
Radny Adrian Łukowicz: /…/ proponuję zamknąć już ten temat bo myślę, że wszystkie zainteresowane 

strony wyciągną odpowiednie wnioski. 
 

 

28. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

Omówione w punkcie wcześniejszym. 
 

29. Zapytania radnych i sołtysów. 

Brak. 

 

30. Wnioski i sprawy różne. 

 
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda zgłosiła następujące tematy: 

1. Czy firma Alba ma obowiązek mycia koszy na śmieci? Jeśli tak, to dlaczego tego nie robi? 

2. Plany pracy komisji – czy nie powinny być sformułowane przez nowych przewodniczących komisji? 

3. Nowy cmentarz w Kobierzycach – może warto zaprojektować tak dla porządku alejki i oświetlenie? 

4. GKS Kobierzyce –czy jest możliwość spotkania i udzielenia pomocy klubowi w związku z jego sytuacją 

finansową? 

Do pytań radnej odniósł się Kierownik Rafał Krasicki oraz Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik. 

 

Radny Andrzej Krzesłowski poruszył dwie sprawy: 
1. Zbieranie wielkogabarytowych odpadów przez firmę Alba. 

2. Droga szutrowa w Nowinach – trzeba dosypać żwiru bo „usiadła” po kanalizacji. 

 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik. 

 

Radny Czesław Stadnik: 

1. Miejsce na parkingu przy kolei w Domasławiu. 

2. Droga Kobierzyce – Chrzanów – ustalenia dotyczące kolei. 
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3. Pozyskanie terenów pod cmentarz w Tyńcu Małym.  

 

Do pytań radnego odniósł się Kierownik Rafał Krasicki oraz Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik. 

 

Radny Krzysztof Kmiecik zgłosił sprawę pompy do kanalizacji sanitarnej – ul. Domasławska/ Zaciszna – 

prośba o sprawdzenie. 
 

Radny Adam Raś:  

1.GKS – myślę, że tą sprawę należy tak załatwić , żeby już do tematu nie wracać. 

2. Słowo rasizm – nie otrzymałem odpowiedzi, wyjaśnienia się należą. 

 

Radna Elżbieta Regulska zgłosiła wniosek w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na drogi 

osiedlowe  / załącznik nr 5/. 
Do wniosku odniósł się Wójt Gminy Ryszard Pacholik. 

 

Radny Wiesław Muraczewski zasygnalizował problem – firma Alba nie zostawia worków na suche i zielone. 
Radny Adrian Łukowicz zasugerował, żeby od firmy Alba wyegzekwować odstawianie na miejsce 

pojemników na śmieci. 
Do tematów dotyczących firmy Alba odniósł się Kierownik Rafał Krasicki. 

 

 

31. Komunikaty Przewodniczącego. 

Termin kolejnej sesji – 18 czerwca 2021 r. o godz. 9.00, będzie to sesja absolutoryjna. 

 

32. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Ogłaszam zakończenie XXVIII Sesji Rady 

Gminy Kobierzyce. 
 

 
 

Sesja zakończyła się – godz. 12:28 

Liczba załączników:5. 

Nagranie sesji dostępne  na  www.ugk.pl/sesja-arch-rok-2021 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce – Henryk Łoposzko 

Przygotował(a): Magdalena Marszałek – Wojciechowska 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 

 

 


